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The Drenai stronghold had fallen. Now blood-hungry Nadir hordes spread desolation
and despair across all the lands...

...even tiny Gothir, where slavers seized a young girl while the villagers looked the other
way--all but the peasant boy Kiall. His unlikely rescue attempt would lead across the
savage steppes and on through the Halls of Hell. The youth would face ferocious
beasts, deadly warriors, and demons of the dark; he would emerge a man--or not
emerge at all.

But Kiall would not face these dangers alone. Heroes out of legend joined his quest:
Chareos the Blademaster, Beltzer the Axeman, and the bowmen Finn and Maggrig. And
one among their company hid a secret that could free the world of Nadir domination.
That one was the Nadir Bane, the hope of the Drenai. That one was the Earl of Bronze. 

Thus did a search for a stolen slave girl become a quest that would shake the very
world. 
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大卫·盖梅尔

评论

传奇之后一直是青铜伯爵的后代们自相残杀祸害世界么。喜欢主角他爹，对主角讨厌不
起来，另一个少年主角就很烦人了。不过这本书里有见过的最舒服的对同性伴侣的描写
，全无惊诧，深情自然。中原来的使节也很棒，在晚清加日本等级森严死忠家奴的惯性
设定下，竟能十项全能地处处散发出萌感。
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好想读。。。这应该是我最后悔没学好英语的时刻了

-----------------------------
Quest for Lost Heroes (Drenai Tales, Book 3)_下载链接1_

书评

-----------------------------
Quest for Lost Heroes (Drenai Tales, Book 3)_下载链接1_

http://www.allinfo.top/jjdd
http://www.allinfo.top/jjdd

	Quest for Lost Heroes (Drenai Tales, Book 3)
	标签
	评论
	书评


